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NOTICE FROM VODAFONE QATAR P.Q.S.C. 
 

Doha, Qatar, 1 March 2026 — In light of the current situation and in line with national safety guidance, 

Vodafone Qatar P.Q.S.C. (the “Company”) has decided to convene its Annual General Assembly (AGA) 

meeting, scheduled for Sunday, 1st March 2026 at 9:30 p.m., virtually via Zoom video conferencing 

rather than in person. 

 

In the event a quorum is not met, a second meeting will be convened on Thursday, 5 March 2026 at 9:30 

p.m., which will also be held virtually via Zoom video conferencing rather than in person. 

 

Clarification on Participation and Voting Process 

 

Shareholders wishing to attend the virtual meeting are requested to register by sending the following 

information and documents via email to: InvestorRelationsQatar@vodafone.qa at least two hours prior to 

the start of the AGA, in order to receive the link to virtually participate in the meeting: 

 
1- Copy of the Qatari ID or passport  

2- Shareholder’s number (NIN number) 

3- Mobile number and email address 

4- Copy of the proxy form and supporting documents to the representatives of individual or 

corporate shareholders, if applicable. 

During the meeting, shareholders or their proxies can raise their questions by raising hand virtually. In 

case a shareholder or a proxy has an objection to one of agenda items, they will be able to raise hand 

virtually to express their objection. If a shareholder or a proxy does not object, the vote will be considered 

as the approval of the agenda item. 

 

Please visit the Company’s website at www.vodafone.qa to check the meeting agenda and all related 

documents. 

 

-ENDS- 
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 من شركة فودافون قطر ش.م.ق.ع.  شعارإ
 

شركة فودافون   ررتق  ،ماشياً مع إرشادات السلامة الوطنيةتو  نظرًا للظروف الراهنة  —  2026  مارس  1قطر،  الدوحة،  

في    2026مارس    1يوم الأحد الموافق  عقاده  ، والمقرر اناجتماع الجمعية العامة العادية عقدقطر ش.م.ق.ع )"الشركة"(  

 .بدلاً من الحضور الشخصي”Zoom“ إلكترونياً عبر تطبيق    ،مساءً  9:30تمام الساعة 

 

تمام الساعة التاسعة   في  2026مارس    5  الموافق   الخميس   وفي حال عدم اكتمال النصاب القانوني، يؤجل الاجتماع إلى يوم 

 . يبدلاً من الحضور الشخص "Zoom" إلكترونياً أيضاً عبر تطبيقعلى أن يعُقد الاجتماع الثاني  ، مساءً والنصف 

 

 افتراضياً والتصويت :  المشاركة باجراءات  إيضاحات  

 

يرُجى من السادة المساهمين الراغبين في حضور الاجتماع الافتراضي التسجيل من خلال إرسال المعلومات والمستندات 

قبل موعد انعقاد الجمعية   وذلك ،  InvestorRelationsQatar@vodafone.qa  التالية عبر البريد الإلكتروني إلى

 : رابط المشاركة في الاجتماع عن بعُد استلام  العامة بساعتين على الأقل، من أجل

 

 الهوية القطرية أو جواز السفر  عنصورة  -1

 ( NIN)  رقم المساهم  -2

 رقم الجوال وعنوان البريد الإلكتروني -3

  ، اذا انطبق.والشركاتأالأفراد  من المساهمين من التوكيل والمستندات الداعمة لممثلي نسخة  -4

 

 .عبر المنصة الإلكترونية ةالمتاح اليد رفععن طريق علامة طرح أسئلتهم   و وكلائهم أ يمكن للمساهمينخلال الاجتماع،  

 خيارعلامة رفع  استخدامه  بنود جدول الأعمال، فسيكون بامكان أي منعلى    في حالة اعتراض أحد المساهمين أو الوكيل

على بنود جدول بمثابة الموافقة   ذلكل، فسيتم اعتبار ض المساهم او الوكياعتر عدم اوفي حال    تراضه.اليد للتعبير عن اع

 الأعمال.

 

وجميع الاجتماع  أعمال  جدول  على  يالمستندات    للاطلاع  الصلة  على  ذات  الإلكتروني  الشركة  موقع  زيارة  رجى 

 www.vodafone.qa . 

 

 

 

 – انتهى –
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